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Referat fra bestyrelsesmøde, den 1.11.2011 kl. 19.00 i Resenbro Lokalråd. 
 
Fraværende: Lars Christensen. 
1. punkt.  Godkendelse af referat 

Se sidste referat: sidste referat 
 
2. punkt.  Aktuelt bestyrelsesarbejde 
 
3. punkt.  Nyt fra formanden. 

 
- Møde i nærdemokratiudvalget er sat til onsdag den 18. januar i 

Resenbrohuset. 
- Der laves Power point præsentation, Thomas fremskaffer projektor og 

laver skabelon.   
 

4. punkt.  Nyt fra udvalgene: 
 
                Byplanlægning: 

- Silkeborg kommune har fremlagt en udviklingsstrategi for Silkeborg 
kommune, Henrik Hansen, Henrik Busch og Vibeke forfatter og indsender 
høringssvar til Silkeborgkommune vedrørende udviklingsstrategi. 
http://www.117godegrunde.silkeborgkommune.dk/files/Silkeborg/Kommun
en/Udvikling%20og%20projekter%20i%20SK/Udviklingsstrategi_2024.pdf 

- Vima grunde. Henrik Hansen kan ikke forstå, hvorfor der er en ubebygget 
grøn kile i lokalplanen for Vima grundene. Henrik Hansen vil tage kontakt 
til Morten Blumensaadt for at høre nærmere. 

- Golf grunde. Der afholdes møde i golfklubben vedrørende golfgrundene 
den 11. januar. 

                 
Natur/kultur: 
 
Trafik:  

- Henrik Hansen har modtaget mangelfuld dokumentation fra Silkeborg 
Kommune. For at Lokalrådet kan kommentere på dette, skal manglerne 
uddybes. Vibeke vil kontakte Hans Okholm for at arrangere et møde. 

                            
               
5. punkt.  Diskussion af udvalgte emner: 
6. punkt.  Eventuelt. 
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